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Z á p i  s n i  c a     č í s l  o     2 

napísaná z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Klenovec  

konaného dňa  18.12.2018. 

 

Prítomní :  10 poslancov obecného zastupiteľstva –  viď prezenčná listina  

                Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a  viedla  Mgr. Zlata 

Kaštanová starostka obce, ktorá privítala poslancov  obecného zastupiteľstva  

a konštatovala, že zastupiteľstvo je  uznášaniaschopné.  

Následne oboznámila prítomných so zverejneným  návrhom programu  

zasadnutia, ktorý je nasledovný:  

1.  Otvorenie zasadnutia.  

2.  Schválenie zverejneného návrhu programu zasadnutia.  

3.  Voľba návrhovej  komisie.  

4.  Určenie overovateľov zápisnice.  

5.  Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného  

         zastupiteľstva.  

6.  Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného  

         zastupiteľstva.  

7.  Interpelácia poslancov.  

8.  Prerokovanie  a schválenie návrhu Programového  rozpočtu Obce  

         Klenovec na roky 2019 –   2021(www.klenovec.sk).  

9.  Prerokovanie a  schválenie návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavnej  

         kontrolórky obce   Klenovec na 1. polrok 2019 (www.klenovec.sk).  

10.  Doplnenie členov do komisií obecného zastupiteľstva.  

11.  Prerokovanie žiadostí občanov a  organizácií.  

12.  Rôzne.  

13.  Diskusia.  

14.  Schválenie uznesení.  

15.  Záver.  

 

Na základe predloženého návrhu a  na základe skutočností, že nikto 

z poslancov nepripomienkoval doplnenie programu dala starostka obce 

hlasovať.  

Hlasovanie : Kto je za to, aby sa zasadnutie obecného zastupiteľstva  

                    riadilo zverejneným programom zasadnutia ? 

prítomní 9 Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

za 9 Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik  

proti 0  

zdržal sa 0  

http://www.klenovec.sk/
http://www.klenovec.sk/
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K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  15/2018, ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

3.Voľba návrhovej  komisie.  

 

Do návrhovej komisie boli starostkou obce navrhnutí  poslanci:  Mgr.  

Dalibor Ďuriš,  Ing. Tomáš Figuli a  Martin Štefánik.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala podľa   

                   predloženého návrhu? 

prítomní 9 Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

za 9 Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  16/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

4. Určenie overovateľov zápisnice.  

 

Za overovateľov zápisnice starostka obce určila poslancov Štefana 

Ištóka a Ing.Pavla Struhára PhD.  

Určených  overovateľov zápisnice vzali poslanci na vedomie a  k uvedenému 

bodu programu prijali uznesenie č. 17/2018 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto 

zápisnici.  

 

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil poslanec Richard Bálint.  
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5. Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

 

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

uskutočnila starostka obce a konštatovala,  že v  podstate všetky uznesenia boli 

splnené na ustanovujúcom zasadnutí a  ostáva nám dnes doplniť len členov 

komisií .  

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva  

vzali poslanci na vedomie a prijali  uznesen ie č. 18/2018 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

6.    Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva.  

 

Mgr.Kaštanová –  konštatovala,  že nakoľko sa toto zasadnutie  koná len 14 dní 

po ustanovujúcom zasadnutí obecnéh o zastupiteľstva v  tomto volebnom 

období, správa o  činnosti obecného úradu bude  predložená poslancom na 

budúcom zasadnut í  obecného zastupiteľstva .  

Informovala poslancov, že vedenie obce a  zamestnanci pracovali na 

rozbehnutých akciách a  aktivitách obce, pripravoval sa návrh rozpočtu, ktorý 

je pripravený na posúdenie a  schválenie na dnešnom zasadnutí.  

Uvedenú informáciu vzali poslanci na vedomie a  prijali uznesenie číslo 

19/2018 ,  ktoré tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

7.   Interpelácia poslancov .  

 

     Nebola žiadna.  

 

 

8. Prerokovanie a schválenie návrhu programového rozpočtu obce 

Klenovec na roky 2019-2021.  

 

Mgr.Kaštanová  –  konštatovala, že nakoľko nebol i  schválení  členovia komisie 

finančnej, táto sa k  návrhu rozpočtu nevyjadrovala, pozrela si ho len 

predsedníčka komisie a iste aj členovia komisie, pretože už vedeli,  že 
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pravdepodobne budú členmi komisie.  Podľa zákona o  obecnom zriadení 

komisie sa nemusia vyjadrovať k  prerokovávaným bodom programu na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva, ale aby ste to zasa nebr ali tak, že  komisie 

sú zbytočné, my chceme aby komisie pracovali ešte lepšie ako v  minulom 

volebnom období a v  komisiách by mali byť odborníci v  danej oblasti.  

Ing.Lojková  –  predložila poslancom v súlade s § 11 ods.  4 písm. b) zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v  z. n.  p.  a § 10 zákona č. 583/2004 Z. z.  

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v  z.n.p.  na prerokovanie 

návrh programového rozpočtu obce Klenovec na roky 2019 -2021 ,  ktorý bol 

zverejnený v  zákonom stanovenom termíne na stránke obce a  tvorí prí lohu 

k tejto zápisnici spolu aj  s  dôvodovou správou.  

Návrh rozpočtu obce Klenovec na roky 2020 –  2021 vzali poslanci na 

vedomie.  

Ing.Lojková –  prečítala poslancom Stanovisko hlavného kontrolóra obce 

k návrhu rozpočtu obce na roky 2019  –  2021, k toré tvorí  prílohu k  tejto 

zápisnici . Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k  návrhu rozpočtu vzali  

poslanci na vedomie.  

Mgr.Kaštanová  –  konštatovala, že pri príprave rozpočtu sme vychádzali z 

prognóz podielových daní pre obec  a z reálnych výdavkov a  potrieb občanov.  

Ing.Struhár,PhD .  –  mal dotaz ohľadom výstavby kanalizácie  a vodovodu ,  čo 

bolo aj  predmetom príspevkov na verejnom hovore a  bolo by na škodu 

nevyužiť toto obdobie na výstavbu týchto akcií , pretože obce v  týchto rokoch 

hospodária s  prebytkom a treba začleniť do rozpočtu aj  tieto akcie.  

Mgr.Kaštanová- informovala o skutočnosti, že  každý rok dávame nejaké 

financie na kanalizáciu, teraz sme nedali , pretože nevyšla žiadna výzva a  my 

máme neodkanalizované len problémové ulice 1.mája, Partizánska,  Klenovčok 

(tam je skala) ul.  Hviezdoslavova, ul. poniže Evasportu,  kde vieme 

odkanalizovať len časť ulice a  je tam problém s  pripojenosťou a  keď ideme na 

výzvu, musí byť  pripojené určité % a  tu sa tá spodná časť ulice nepripojí , 

a museli by sme tam dať   čerpadlá, resp.by sa to muselo t lačiť.  

-  ak by vyšla výzva, už sme sa zaoberali aj  tým, že by sme aj po uliciach 

urobili kanalizáciu,  
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-  toto je správna pripomienka, touto problematikou sme sa zaoberali a  

myslíme na ňu, ak bude možnosť výzvy, zapojíme sa .  

Ing. Struhár,PhD .  –  už bol v  minulosti vypracovaný aj projekt na 

kanalizáciu.  

Mgr. Kaštanová –  to bol starý projekt,  bol už nevhodný,  firma už neexistuje  

a projektovú  dokumentáciu sme chceli využiť  ako podklady pre spracovanie 

novej projektovej dokumentácie, netreba  zabúdať aj na to,  že na projekty 

platia  autorské práva .  My sme  dali  viacerým podklady na spracovanie 

projektovej dokumentácie, ale nikto nám nespracoval podklady na kanalizáciu 

v problémových uliciach v  obci.  

Ing. Struhár,PhD . -  mal dotaz aj ohľadom vybudovania vodovodu v  obci, 

pretože sú ulice v  obci, kde majú občania záujem napojiť sa na verejný  

vodovod, pretože  každým rokom sú stále suchšie roky a  je to len otázka času, 

pramene vysýchajú,  

-  táto problematika bola pripomienkovaná aj na verejnom hovore.   

Mgr. Kaštanová  –  dali sme vypracovať projektovú dokumentáciu na časti ul.  

9.mája,  

-  informovala o tom, že v  minulosti  na zasadnutie obecného 

zastupiteľstva bol zavolaný Ing. Jurík, riaditeľ zo  Stredoslovenskej 

vodovodnej spoločnosti v  Rim. Sobote a zástupcovia jednotlivých 

vodovodných spoločností  v obci a Ing. Jurík ponúkol pomoc v  oblasti  

poradenstva ohľadom zabezpečenia dodávky vody v obci a  ozval sa len 

jeden zástupca vodovodnej spoločnosti, ktorý povedal,  že zatiaľ 

nereflektujú.  

Ing. Struhár,PhD .  –  ja som myslel samostatnú novú rozvodnú sieť ulíc, nie 

prepojenie.  

Čajko  –  neprichádza do úvahy prepojenie starých vodovodov,  

-  keď budú také roky, že nebude voda, budú veľké problémy, tak sa 

občania pripoja na verejný vodovod.  

Mgr. Kaštanová - ja som pochopila Ing. Juríka, že by vedeli aj toto prepojiť,  

možno by nám vedel povedať aj nových možnostiach,  

-  dopúšťanie už neprichádza do úvahy, už neexistuje,  

Ištók- len či by sa občania chceli napojiť na verejný vodovod,  

-  bude treba zvolať verejný hovor a  či je záujem od občanov.  
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Mgr. Kaštanová  –  budovala sa aj  Nová štvrť a  občania sa nepripojili .  

Čajko- treba zvolať verejný hovor a  keď nebude voda, tak sa pripoja.  

Ing. Struhár,PhD . -  to je zlý príklad občanov Novej štvrti,  pretože tam sa 

dopĺňa rezervár,  oni ani nepocítil i  nedostatok vody,  

-  bude treba znovu otvoriť tento problém a  riešiť tento pálčivý problém .  

Parobeková  –  bude treba zist iť verejnú mienku a  len potom môžeme aj takúto 

akciu zahrnúť do rozpočtu ,  

-  občania ale v  prvom rade musia prísť  na verejný hovor, keď sa niečo 

rieši.  

Čajko  –  už prešla nejaká doba od predchádzajúcich stretnutí s  tým, že sa 

zvolá verejný hovor a  riešiť problém nedostatku vody  

riešenia sú veľmi finančne náročné, nielen pre obec, ale aj  pre občanov,  

Ing. Struhár,PhD . -  obchádzať sa táto problematika nedá  a treba obnoviť 

jednania ohľadom tohto  pálčivého problému hlavne v  letnom období.  

Bálint  –  bude to náročný, technický a  finančný problém.  

Čajko  –  technické riešenia kanalizácie sú finančné náročné a  sú náročné 

nielen pre obec, ale aj pre užívateľov , ak vypadne čerpadlo.  

Štefánik –  žiadny zákon neukladá, že keď  je kanalizácia občan sa musí na ňu 

napojiť.  

Ištók  –  tieto pripomienky odzneli na verejnom hovore a treba zistiť záujem zo 

strany občanov o  vodovod a kanalizáciu.  

Ing. Struhár,PhD .  –  sú aj určité časové limity, dokedy sa to musí urobiť 

zrealizovať, obchádzať sa táto problematika nedá obchádzať  a treba využiť 

podporu z európskych fondov, kde sa dá využiť 95 %  

Čajko  –  ale je tam viazanosť napojiteľnosti 80 % občanov a treba si 

uvedomiť, že občania  bývajúci na spodnej strane ul . 1.mája sa nenapoja na 

kanalizáciu.   

Mgr. Kaštanová -  vieme sa stretnúť s občanmi na verejnom hovore ohľadom 

vodovodu a kanalizácie  ale zatiaľ tieto veci nevieme dať do rozpočtu.  
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Čajko  –  mal dotaz čoho sa týka suma 7 ti s.€ pre ZŠ s  MŠ Vl. Mináča,  

-  v minulosti sa hovorilo aj o  rekonštrukcii kotolne v  škole, takéto veci 

treba riešiť a  dopredu sa pripraviť.  

Mgr. Kaštanová  –  informovala o nutnosti  osadenia detských toaliet  

v materskej škole a  riešenie vodovodu v  základnej ško le,  

-  medzi poslancami nastala polemika ohľadom rekonštrukcie kotolne 

v škole,  

-  ak bude treba tak sa presunú nejaké finančné prostriedky.  

Čajko  –  mal dotaz ohľadom výmeny okien na dome služieb, keď už sú 

vymenené z  prednej strany, pretože budova je obecná a  nech to už trochu aj  

vyzerá, treba to už všetko dokončiť,  ak sa robí jedna budova, tak ju 

dokončime.  

Mgr. Kaštanová - máme tam neplatičov, ktorí 2 roky neplatia nájomné,  

-  treba potom povedať, čo vyhodíme z  kapitálových výdavkov,  

Štefánik  –  treba si  stanoviť priori ty,  máme naše budovy, kde sú horšie okná 

na knižnici  a  pod.  

-  máme na všetky okná cenové ponuky ,  

-  nedá sa v  jednom roku urobiť všetko,  

-  už len na spoluúčasť na také veľké akcie, ktoré máme na pláne nám 

bude treba veľké financie,  

-  výzvy na kúpaliská nie sú .  

Ing. Struhár,PhD . - v rozpočte je prebytok a poukázal na možnosť čerpania 

úveru, ktorý brali aj  menšie obce, netreba sa tomu brániť.  

Mgr. Kaštanová- konštatovala,  že bude treba aj na základnú školu nejaké 

financie,  

-  poukázala na skutočnosť,  že po stretnutí  s občanmi sa nebude robiť 

kúpalisko, ale sa bude robiť vodovod a  kanalizácia,  

-  my sa nebránime ani úveru, keby neboli  výškové rozdiely na uliciach, 

s čím mi urobíme problém občanom bývajúcich na spodnej časti ulíc ,  

napr. keby bola kanalizácia ul . 1.mája vedia sa tam napojiť občania 

bývajúci na ul . Fučíkova a  Hviezdoslavova,  

-  na kúpalisko rátame so 100 t is.€ od MAS Malohont.  

Ištók –  mal dotaz na financovanie kúpaliska.  
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Štefánik  –  ak by sa aj kúpalisko neurobilo celé hneď, môže sa robiť postupne,  

-  tvoríme aj  rezervný fond a  z toho sa môže zasa o  pol roka použiť na 

vami navrhované akcie.  

Parobeková  –  ide o to, či sa bude investovať do kúpaliska aj  v  tom prípade,  

ak nedostaneme od  MAS Malohont finančnú podporu, v  tom prípade sa 50 

tis. € môže rozdeliť na financovanie ostatných akcií .  

Ištók –  bol som oslovený  futbalistami, chceli by sa dostať do 5  ligy 

a požadujú 3 t is.€ ,  

-  treba povedať, že ak sa Marek Medveď a  Janko Brndiar vykašlú na 

futbal , tak futbal zanikne,  

-  ak nie celá suma, tak aspoň niečo,  

Mgr. Kaštanová  –  my sme navýšili o  1 tis.€ a  je na vás, z  kade zoberieme 2 

tis. € na futbal.  

Štefánik  –  a keby si futbalisti našli sponzorov?  

Ištók –  2-3 t is.  € si ešte zoženú  

Bálint  –  bedmitonisti  dostanú z  obecného rozpočtu 800 € a  sa mi si na 2 % 

vyzbierajú si  1200 –  1500 €, takže tam sú tí sponzori,  celkovo sa vyzbiera na 

2 % od 2-3 t is. pre šport  ako taký.  

Mgr. Kaštanová  –  informovala poslancov, že na 2 veľké okná na dom služieb 

je cenová ponuka 2500 €,  

-  po prerokovaní bolo dohodnuté, že okná na dome služieb sa vyplatia 

z rezervného fondu,  

Čajko  –  mal dotaz ohľadom výdavkov 5,5 tis .€ na káblový televízny rozvod.  

Mgr. Kaštanová –nedali sa prepísať odberné miesta a  teraz sa to rieši ,  my by 

sme im mali podľa zmluvy raz ročne účtovať za elektriku.  

Čajko –  tak by tento výdavok mal byť pod energiami ,  

-  mal dotaz ohľadom výdavkov vysielacích služieb,  

-  v príjmovej časti TKR 5700 €,  

-  mal dotaz ohľadom kde je zapísaný prenájom TKR 4  800 € ročne, čo by 

sa malo niekde ukázať a  tak sme našli  peniaze pre futbalistov aj na 

okná a  nemusia sa financie nikde hľadať,   

-  obec podpísala zmluvu o  nájme, ktorá je zverejnená a  platí  od 1.1.2018,  

-  tento aj minulý rok mali mesačne platiť 400 €/ mesiac,  

-  peniaze sú.  
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Ing. Lojková  –  vysvetlila naviazanosť na programy .   

Ing. Struhár,PhD –  zvýši sa ešte väčšia časť prostriedkov, pretože tie sa 

kumulujú.  

Štefánik  –  keď sa našli peniaze, tak by som radšej urobil tie okná na 

obecných budovách, musíme sa v  prvom rade postarať o  svoj obecný majetok,  

Ištók  –  pozri sa Martin na to, koľko peňazí dávajú ostatné obce n a futbal,  

Kokava dáva okolo 20 tis. €, pozrite sa na tie výdavky, ktoré oni majú , veď 

ledva prežijú.  

Čajko  –  treba povedať, že čo sa všetko ešte futbalistom platí ,  celkom je to asi  

10 tis. € .  

Bálint- mal dotaz, či  je fitnes centrum registrované.  

Mgr. Kaštanová –  obec má vytvárať podmienky pre všetkých občanov podľa 

ich záujmu a  obec tam platí len energie.  

Bálint –  mal dotaz ohľadom výdavkov na obecnú políciu o  20 tis.€.  

Mgr. Kaštanová –  ak chceme niečo  robiť s  pracovníkmi obecnej polície 

budeme musieť riešiť aj  odstupné na základe kolektívnej zmluvy.  

Ištók –  ohľadom obecnej polície musíme riešiť, veď pripomienky boli aj na 

verejnom hovore a nie malé.  

Mgr. Kaštanová –  tam boli veľké výhrady voči nim  a Kokava nad Rimavicou, 

nemá ani obecnú políciu a  tým môže aj  vo väčšej miere podporovať šport  

v obci,  

Štefánik  –  ja som navrhol kontrolórke obce, aby si kontrolu OP 

zakomponovala do plánu práce na 1.polrok.  

Parobeková  –  náčelník obecnej polície bude podávať správu o  činnosti 

obecnej polície za minulý rok a  ja dovtedy sa budem snažiť urobiť kontrolu 

v priebehu prvých dvoch mesiacov nového roka,  

-  kto z poslancov bude chcieť, môže prísť za mnou s  dopytom na akú 

oblasť sa mám zamerať, porovnať za minulé roky,  

Ištók –  mal dotaz ohľadom Pavla Farkaša koľko odpracoval poča s minulého 

roka, 

– ohľadom funkčnosti kamerového systému a  vytvorenia chránenej dielne,  

– na verejnom hovore boli pripomienky taktiež ohľadom kamier,   

Štefánik –  vysvetlil  podstatu kamerového systému a chránenej dielne .  
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Čajko - mal dotaz ohľadom mzdových nákladov na športový areál a  čo je 

v tom zahrnuté.  

Mgr. Kaštanová –  je to plánované na jedného zamestnanca  -  správca, ktorý 

by bol zamestnaný na všetkých športoviskách,  

Bálint  –  mal pripomienku na energie v  športovej hale vo výške 20 tis. €,  

energie sa dajú znížiť, že sa nainštaluje úsporné osvetlenie,  

-  je tam vysoký odber elektrickej energie,  

-  ak tam budeme chcieť pustiť aj iných športovcov, tak celkovo sú svetlá 

nevyhovujúce,  

Mgr. Kaštanová –  tam p lánujeme vymeniť celé svietidlá, sú tam 

nevyhovujúce svetlá pre bedminton,  

Ištók –  musí tam prísť odborník, aby odmeral intenzitu svietidiel ,    

-  mal pripomienku na to, aby sa vo viacúčelovej športovej hale 

prevádzkovali aj ostatné športy, veď náklady na halu sa nevrátia, keď 

tam nebudú môcť športovať aj iní ako len bedmi ntonisti,  futbal,   

Mgr. Kaštanová –  siete treba kúpiť, keď sa tam dajú siete, tak sa zúži vnútro 

haly,  

-  hala ešte na seba nezarobila ,  

-  treba znížiť náklady na halu,  aby sme niečo zarobil i,   

-  už sme strašne veľa do haly investovali  na to, že ju nomentálne takmer 

nikto nevyužíva ,  

Ištók –  no tak práve preto,  aby ju ľudia využívali.  

Štefánik  –  nie je záujem o  halu,  

Ištók –  nemôže byť záujem, keď tam nemôže ísť ani futbalista ani ten, ani 

ten, tak kto tam pôjde.  

Štefánik  –  ako viem tak hala nebola riešená na futbal .  

Bálint –  hala bola projektovaná ako viacúčelová hala, nielen pre 

bedmintonistov.  

Štefánik  –  bolo tu jedno veľké zasadnutie asi pred 8 rokmi a  výstavba 

smerovala k bedmintonistom.  

Mgr. Kaštanová –  my sme halu nazvali  ako viacúčelovú , ale mala byť skôr 

pre bedmintonistov,  

-  až tam pôjdu futbalisti,  tak halu rozbijú,   

-  do sa tam hrať aj tenis, florbal,  volejbal , stolný tenis,  
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Bálint –  všetko má súvis na to, aby sa znížili náklady na halu.  

Mgr. Kaštanová –  máme aj návrhy na to, aby deti aspoň 1 krát do mesiaca 

mali tréningy zadarmo.  

PhDr. Pohorelská  –  to bolo na margo toho, keď sa schvaľovali poplatky za 

halu, a rodičia pripomienkovali , že ak majú platiť za každý tréning dieťaťu 

v športovej hale,  tak to bude neúnosné.  

Bálint  –  doteraz sme do haly chodili  trénovať a  všetko ide z  klubových 

peňazí a  rodičov to nič nestá lo.  

Mgr. Kaštanová –  mám poznačené do výdavkov :  výmenu siet í  v športovej 

hale ,  2500 € na okná v  dome služieb, treba nám riešiť schody pred kultúrnym 

domom, 

Štefánik  –  ak sa nám zvýšili  peniaze, riešme v prvom rade majetok obce,  

-  ja neviem, aké vlastne majú futbalist i výdavky,  

Ištók –  ak chceš, tak ja tu mám všetky výdavky futbalistov,  

-  môžeme zavolať aj  Medveďa  na budúce zasadnutie,  

-  z 3 –  4 tis. € sa nedá robiť futbal ,  

-  ak sa im to škrtne, kývnu rukou a  skončia, veď futbal tu bol dlhé roky,  

Ing. Struhár,PhD –  ani za fitnes centrum nie je vstupné, resp. členské  

zahrnuté v  príjmoch  obce,  

-  ani pri bedmintonistoch  800 € nie je vysoká suma,  

Štefánik –  stroje sú darované obci,  sú na to darovacie zmluvy.  

Bálint -  mal dotaz či  ešte sa dá 10 tis. € na kamery.  

Ištók –  mal dotaz ohľadom požiarnej zbrojnice.  

Mgr. Kaštanová –  nakoľko už nemali poslanci  iné pripomienky starostka 

obce zhrnula pripomienky poslancov  nasledovne:  

-  vodovod a kanalizácia  –  zvolá sa verejný hovo r 

Mgr. Kaštanová  - mala dotaz na poslanca Ing. Struhára,PhD ,  či je spokojný 

s riešení uvedenej veci.  

Ing. Struhár,PhD  –  vyjadril sa, že nie je vodovod a  kanalizácia zahrnutá 

v rozpočte, preto považuje rozpočet na 3 roky ako neucelený a zdá sa mu na 

pomery,  ktoré sú pre obce rozpočet neambiciózny.  

Ing. Dovalová  -  vysvetli la, že rozpočet sa schvaľuje každý rok a  rozpočet na 

3 roky je len informatívny.  
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-  kotolňa ZŠ  –  v spolupráci s  riaditeľstvo ZŠ s  MŠ Vl. Mináča sa budú 

hľadať možnosti,  

-  príjem TKR nájom 4800  €   

-  výmena svietidiel v  športovej hale  na základe cenovej ponuky  

-  okná sa budú riešiť z  rezervného fondu  

 

Mgr. Kaštanová  –  konštatovala, že v  Kokave starosta nemá starosti s  tým, že 

keď sú nejaké akcie, tak futbalisti  sú aktívni,  

-  na základe diskusie bolo dohodnuté, že vedenie futbalového klubu podá 

informáciu o  hospodárení klubu finančnej komisii  

Na základe vzniknutej diskusie dala starostka hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za to, aby príjem za nájom TKR vo výške 4 800 €  bol  

                   prevedený do prebytku hospodárenia?                                                                  

prítomní 10 Richard Bálint,Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

za 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Po prerokovaní návrhu rozpočtu obce na rok 2019 a  na základe skutočnosti , že 

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  už  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie návrhu rozpočtu na rok 2019 v  celkovej 

sume:  Bežný rozpočet   Príjmy:  1 873 660,00 €  

                                            Výdavky:  1 715 654,00 €  

           Kapitálový rozpočet Príjmy:        230 398,00 € 

                                            Výdavky:      442 523,00 €  

 

           Finančné operácie            Príjmy:           68 800,00 € 

                                            Výdavky:          7 251,00 €  
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prítomní 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli, 

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

za 9 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská,  Martin Štefánik,   

proti 1 Ing. Pavel Struhár PhD 

zdržal sa 0  

 

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  20/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

9. Prerokovanie a  schválenie návrhu plánu kontrolnej činnosti  hlavnej 

kontrolórky obce Klenovec na  1. polrok 2019.  

 

Parobeková  –  kontrolórka obce predložila poslancom na  prerokovanie 

a schválenie návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky                 

obce Klenovec na 1. polrok 2019 ,  ktorý bol zverejnený v  zákonom 

stanovenom termíne na internetovej stránke obce.  

Po prerokovaní a  doplnení plánu práce o kontrolu plnenia podmienok 

nájomných zmlúv a  vymáhania  nedoplatkov za prenájom nebytových 

priestorov a na základe skutočnosti , že k  uvedenému návrhu poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie Plán  kontrolnej činnosti hlavnej  

                   kontrolórky obce  Klenovec na  1. polrok 2019 doplnený  

                   o kontrolu plnenia podmienok nájomných zmlúv a  vymáhania  

                   nedoplatkov za prenájom nebytových priestorov ? 

prítomní 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

za 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  21/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  
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10.Doplnenie členov do komisií obecného zastupiteľstva  

 

Mgr. Kaštanová - konštatovala, že na základe uznesenia obecného 

zastupiteľstva č. 10/2018  boli zriadené komisie a  tak vyzvala predsedov 

komisií , aby predložili svoje návrhy na členov jednotlivých komisií:  

Ing. Dovalová  –  predsedníčka komisie predložila návrh na členov komisie  

finančnej a správy obecného majetku  nasledovne:  

Mocná Jana  

Husmanová Ľubica  

Parobeková Radoslava  

Trnavská Mariana  

zapisovateľka: Ing. Viktória  Lojková  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci  nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto  je schválenie členov komisie  finančnej a správy  

                   obecného majetku  podľa predloženého návrhu? 

prítomní 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

za 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

proti 0  

zdržal sa 0  

 

 

 

Čajko  –  predseda komisie predložil návrh na členov komisie stavebnej, 

územného plánovania,  regionálneho rozvoja a  ŽP   nasledovne: 

   Mgr. Dalibor Ďuriš  

            Ing. Tomáš Figuli  

            Ing. Pavel Hrivnák  

            Roman Moncoľ  

            Pavel Múka  

            Ján Ostrica  

            zapisovateľ:  Ing. Mário Trnavský  
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Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto  je schválenie členov komisie stavebnej,                      

                   územného plánovania,  regionálneho rozvoja a  ŽP  podľa  

                   predloženého návrhu? 

prítomní 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

za 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

proti 0  

zdržal sa 0  

 

 

Figuli –  predseda komisie predložil návrh na členov komisie školstva, športu 

a kultúry  nasledovne:  

Richard Bálint  

Štefan Ištók  

Ing. Patrik Brndiar  

         Mgr. Marian Mináč  

         Ing. Pavel Struhár, PhD.  

         zapisovateľ:  Jaroslav Zvara  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto  je schválenie členov komisie školstva, športu a  kultúry  

                   podľa predloženého návrhu ?  

prítomní 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

za 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

proti 0  

zdržal sa 0  
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PhDr. Pohorelská  –  predsedníčka komisie predložila návrh na  členov  komisie 

sociálnej  a  zdravotnej nasledovne:  

Ing. Edita Bartová  

Bc.Ivica Trnavská  

Viera Mináčová  

Viera Hrušková  

zapisovateľka: Jarmila Parobeková  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

prítomní 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

za 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli, 

 Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  22/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

                  

11. Prerokovanie žiadostí občanov a organizácií   

 

DDaDSS Klenovec –  žiadosť o poskytnutie dotácie na zabezpečenie 

podujatia „Vianočné a  Novoročné sviatky v  Útulku“  

 

Ing. Lojková  –  predložila poslancom na prerokovanie a  schválenie žiadosť 

DDaDSS Klenovec o poskytnutie dotácie vo výške 100 € na zabezpečenie 

podujatia „Vianočné a  Novoročné sviatky v  Útulku .  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti  a  na základe skutočnosti ,  že k  uvedenému 

návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hla sovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti DDaDSS o  poskytnutie dotácie  

                   vo výške 100 € na zabezpečenie podujatia „Vianočné  

                   a Novoročné sviatky v Útulku“ s  tým, že poskytnutá dotácia  

                   bude vyúčtovaná do 31. 12. 2018? 
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prítomní 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli,  

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

za 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli, 

 Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  23/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k tejto zápisnici .  

 

Základnej školy s  materskou školou V. Mináča v  Klenovci o poskytnutie 

finančných prostriedkov  

 

Ing. Lojková  -  žiadosť Základnej školy s  materskou školou V. Mináča 

v Klenovci o poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 3  900 € na 

preklenutie časového nesúladu medzi výplatou miezd a  refundáciou v  projekte 

„Škola otvorená všetkým“.                                                                             

Po prerokovaní uvedenej žiadosti  a  na základe skutočnosti ,  že k  uvedenému 

návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosť Základnej školy s  materskou  

                   školou V. Mináča v  Klenovci o poskytnutie finančných  

                   prostriedkov vo výške  3 900 € na preklenutie časového  

                   nesúladu medzi výplatou miezd a  refundáciou v  projekte  

                   „Škola otvorená všetkým“?  

prítomní 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli, 

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

za 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli, 

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  24/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  
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Cibuľa Matej,Klenovec,48- žiadosť o  odpredaj rod.domu  

 

Ing. Trnavský  –  predložil poslancom žiadosť Cibuľa Matej,  Klenovec, 48- 

žiadosť o  odpredaj rodinného domu vo vlastníctve obce  a pozemkov 

Parcely registra C-KN  

- číslo 22/3 o  rozlohe   53 m
2
 evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV- 708  ako 

Zastavané plochy a  nádvoria v spoluvlastníckom podiele ½.  

- číslo 22/2 o rozlohe   92 m
2
 evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV 1238ako 

Zastavané plochy a  nádvoria v spoluvlastníckom podiele 1/1  

- číslo 23 o  rozlohe   103 m
2
 evidovanú v  k.ú Klenovec na LV 1238ako 

Záhrada v spoluvlastníckom podiele 1/1  

- stavbu súpisné číslo 49 postavenú na parcele CKN -22/2 evidovanú v  k.ú 

Klenovec na LV 1238  ako rodinný dom .  

 Po prerokovaní uvedenej žiadosti  a  na základe skutočnosti, že k  uvedenému 

návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať .      

Hlasovanie: Kto je schválenie za schválenie zámeru odpredať 

nehnuteľnosti:  

Parcely registra C-KN  

- číslo 22/3 o  rozlohe   53 m
2
 evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV- 708  ako 

Zastavané plochy a  nádvoria v spoluvlastníckom podiele ½.  

- číslo 22/2 o  rozlohe   92 m
2
 evidovanú  v k.ú Klenovec na LV 1238ako 

Zastavané plochy a  nádvoria v spoluvlastníckom podiele 1/1  

- číslo 23 o  rozlohe   103 m
2
 evidovanú v  k.ú Klenovec na LV 1238ako 

Záhrada v spoluvlastníckom podiele 1/1  

- stavbu súpisné číslo 49 postavenú na parcele CKN -22/2 evidovanú v  k.ú 

Klenovec na LV 1238  ako rodinný dom ?  

 

prítomní 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli, 

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

za 0    

proti 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli, 

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

zdržal sa 0  
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K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  25/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Elena Ulická - žiadosť  o odpustenie nájmu  

 

 

Ing. Trnavský  - informoval poslancov o žiadosti Eleny Ulickej na odpustenie 

nájmu .  

Po prerokovaní uvedenú žiadosť vzali poslanci na vedomie s  tým, že  je 

potrebné predložiť odôvodnenie predmetnej žiadosti prijal i  uznesenie č.  

26/2018 ,  ktoré tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

12.Rôzne  

 

Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti  jej výsledkoch a  podmienkach 

školy a  školských zariadení  v  školskom roku 2017/2018   

 

 

Mgr .  Ľubomíra Vančíková ,  riaditeľka Základnej školy s  materskou školou 

Vl. Mináča Klenovec podala poslancom správu o  výchovno-vzdelávacej 

činnosti . jej výsledkoch a  podmienkach školy a  školských zariadení  

v školskom roku 2017/2018.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu  poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať .  

Hlasovanie: Kto je za schválenie Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti  

                   jej výsledkoch a  podmienkach školy a  školských zariadení   

                   v školskom roku 2017/2018 ? 

prítomní 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli, 

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

za 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli, 

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  27/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  
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Návrh na ocenenie pedagogického zamestnanca Mgr. Jána Romana.  

 

 

Mgr. Kaštanová –  informovala, že v  rámci Združenia miest  a  obcí Gemera 

a Malohontu je Rada, ktorá každoročne oceňuje pedagogických zamestnancov 

a po prerokovaní s  riaditeľkou ZŠ s  MŠ  Mgr .  Vančíkovou  máme spoločný 

návrh, ktorý predloží pani riaditeľka.  

Mgr.Vančíková  - predložila poslancom návrh na ocenenie pedagogického 

zamestnanca dlhoročného riaditeľa Základnej školy v  Klenovci Mgr. Jána 

Romana ,  ktorý stál  vo vedení  školy 22 rokov.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu prijal i poslanci uznesenie č. 28/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Redakčná  rada Klenovských novín    

 

 

Mgr. Kaštanová  –  konštatovala, že na základe toho, že je nové volebné 

obdobie podala poslancom návrh na redakčnú radu Klenovských novín 

v zložení: Ing. Edita Bartová, Eva Biela,  Mgr. Zla ta Kochanová a Mgr. 

Michal Píš,  

-  redakčná rada bude  i  naďalej  spolupracovať so svojimi 

spolupracovníkmi tak ako doteraz.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne prip omienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie členov redakčn ej rady Klenovských  

                   novín v  zložení: Ing. Edita Bartová, Eva Biela, Mgr. Zlata  

                   Kochanová a Mgr. Michal Píš ?  

prítomní 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli, 

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

za 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli, 

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 29/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  
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Člen Rady ZŠ s  MŠ Vl. Mináča Klenovec - schválenie  

 

Mgr. Kaštanová  –  bude potrebné namiesto bývalej poslankyni Ing. Edity 

Bartovej doplniť člena  do  Rady ZŠ s  MŠ Vl. Mináča Klenovec  za 

zriaďovateľa.  

 Po prerokovaní za zriaďovateľa bol navrhnutý člen do Rady ZŠ s  MŠ Vl. 

Mináča poslanec Ing. Tomáš Figuli ,  nakoľko je aj predsedom komisie 

školstva, športu a  kultúry.  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať .  

Hlasovanie: Kto je za to, aby bol poslanec Ing. Tomáš Figuli delegovaný   

                   za člena Rady ZŠ s  MŠ Vl. Mináča Klenovec ? 

prítomní 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli, 

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

za 10 Richard Bálint, Milan Čajko, Ing.Štefánia Dovalová,Mgr.Dalibor Ďuriš,Ing.Tomáš Figuli, 

Štefan Ištók,  Jana Mocná, PhDr.Janka Pohorelská, Ing. Pavel Struhár PhD, Martin Štefánik,   

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  30/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

13.Diskusia 

 

 

Mgr. Kaštanová  –  informovala, že cena svietidiel v  Športovej hale bude cca 

3300 €,  

-  je potrebné si  preladiť televízory ( ČT2, Barrandov)  

Bálint  –  nefungujúci miestny rozhlas na Sídlisk u už  niekoľko mesiacov,  

-  pripomienkoval otočenie kamery na Sídlisku,  

-  elektronický programový sp rievodca cez káblovku nefunguje,  

-  pripomienkoval zabezpečenie klziska na Sídlisku, treba dobrovoľníkov 

na zalievanie,  treba aby bol prístup k  čerpadlám.  

Mocná  –  poukázala na vytváranie smetiska oproti  Ondreja Brndiara na ul.  

Červenej armády pri  lavičke,  

- je potrebné občanov upozorniť na to,  že si majú preladiť televízory,  
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Na záver boli ešte raz predsedom návrhovej komisie prečítané všetky 

uznesenia, ktoré boli na dnešnom zasadnutí obecného zastupiteľstva schválené.  

Starostka obce na záver mala dotaz na poslancov ohľadom termínu zasadnutí 

obecného zastupiteľstva. Po prerokovaní súhlasili poslanci so zasadnutiami 

zastupiteľstiev vo štvrtok o  17,00 hod.   

Riaditeľka ZŠ s MŠ Vl. Mináča poďakovala bývalým poslancov za spoluprácu 

a vyjadrila presvedčenie, že dobrá spolupráca bude pokračovať aj s  novozvolenými 

poslancami a všetkým zaželala príjemné prežitie sviatkov.  

Na záver starostka obce Mgr. Zlata Kaštanová poďakovala poslancom za účasť  na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva, zaželala všetkým ničím nerušené vianočné 

a novoročné sviatky a zasadnutie  ukončila. 

 

 

                                                                               Mgr. Zlata Kaštanová  

                                                                             starostka obce                                                                     

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

Štefan Ištók  

Ing. Pavel Struhár PhD.  

 

 

Zapisovateľka: 

Mgr. Ružena Kováčová 
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